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 شیرزاده سرپرست اداره کل حراست سازمان
  منطقه آزاد کیش شد 

اقتصــاد کیش -  مدیرعامل ســازمان منطقه 
آزاد کیــش طی حکمی جعفر شــیرزاده را به عنوان 
سرپرســت اداره کل حراست ســازمان  منطقه آزاد 

کیش منصوب کرد. 
به گزارش  اقتصاد کیش به نقل از روابط عمومی 
سازمان منطقه آزاد کیش، در جلسه معارفه ای  که ظهر 
روز گذشته شنبه بیستم شهریور در سالن اجتماعات 
سازمان منطقه آزاد کیش برگزار شد؛ جعفر شیرزاده به 
عنوان سرپرست اداره کل حراست سازمان منطقه آزاد 

کیش معرفی شد.
محمــد ثاقب فرد مدیر کل حــوزه مدیر عامل 
سازمان منطقه آزاد کیش در این جلسه ، در خصوص  
تاکید مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش مبنی بر این 
که انتظار می رود حراست بدون سکوت در تمام فعل 
و انفعالات سازمان حضوری فعال و موثر داشته باشد، 
افزود: اقتدار و اعتبار سازمان به سلامت اداری وابسته 
است و نقش حراست در این فرایند انکارناپذیر است.

ثاقب فرد اداره کل حراســت سازمان منطقه آزاد 
کیش را به عنوان یک رکن اســتراتژی در این سازمان 
برشــمرد و گفت: جعفر شیرزاده به عنوان سرپرست 
اداره کل حراست سازمان که یکی از نیروهای قدیمی  
و خوشــنام سازمان هستند می تواند به عنوان یک فرد 

توانمند در این حوزه ایفای نقش کند.
ثاقب فرد همچنین از زحمات فرامرز صحرایی که 
در دوره مدیریت خود در حراست سازمان سبب ایجاد 

حــس آرامش در این حوزه و ارائه خدمات ارزنده ای 
در راستای اهداف سازمان و اهتمام ویژه به ارزش های 

سرمایه های انسانی داشتند، قدردانی کرد.
 ســعید پورعلی معــاون فرهنگی و اجتماعی و 
سرپرست معاونت گردشگری سازمان منطقه آزاد کیش 
"حراست داخل سازمان، اماکن، املاک، حفظ و ارتقاء 
برنــد امنیت در کیش" را بخش عمده ای از ماموریت 

اداره کل حراست سازمان برشمرد.
به گفته پورعلی حفظ امنیت اجتماعی در راستای 
پیشگیری از وقوع نرخ جرایم و نا به هنجاری ها به عنوان 
سرمایه بزرگ برای کیش محسوب می شود که این مهم 

قابل مقایسه با نقاط مختلف کشور نیست.

وی با بیان این که حوزه های ســرمایه گذاری و 
گردشگری در کیش از اهمیت بالای برخوردار است 
و باید در این حوزه ها امنیت و آرامش حاکم باشــد، 
اظهار داشــت: بر اساس قوانین و مقررات؛ سازمان به 
عنوان نماینده دولت وظایف "تامین بهداشت، فضاهای 
آموزشی و فرهنگی، ارایه خدمات عمومی با کیفیت و 

تامین آرامش و امنیت در کیش" را بر عهده دارد.
پیــش از این در خبــری کــه 4 روز پیش )17 
شــهریورماه جاری (در سایت روابط عمومی منطقه 
آزاد کیش منتشر شده بود زین العابدین نیک مرام طی 
مراسمی بعنوان سرپرست حراست منطقه آزاد کیش 

معرفی شده بود.

اقتصاد کیش -  دروه آموزشی بازآموزی و تکمیلی طراحی و اجرای سیستم 
های اطفاء حریق، به همت مدیریت برنامه ریزی شــرکت عمران آب و خدمات 

در کیش برگزارشد.
به گزارش اقتصاد کیش  این دوره به همت مدیریت برنامه ریزی شرکت وبا 
هدف آشنایی بیشتر کارشناسان پیشگیری سازمان آتش نشانی کیش در خصوص 
بررســی نقشه ها و محاسبات سیســتمهای اطفاء حریق در سالن اجتماعات این 

شرکت برگزار  شد.
در ابتدای این جلســه محمد حســین آقایی عضو هیات مدیره و سرپرست 
مدیریت برنامه ریزی و توســعه شــرکت عمران،آب و خدمات با تاکید بر اینکه 
افزایش توانمندی آتش نشانان جزیره کیش از اولویت های اصلی شرکت می باشد 
اظهار داشت: با توجه به ضرورت ارتقاء سطح مهارت های آتش نشانان و افزایش 
ضریب ایمنی ساکنان کیش در هنگام بروز حوادث ، هیات مدیره جدید شرکت 

تمام تلاش خود را بکار خواهد گرفت تا این مهم محقق شود.
بر اســاس این گزارش در این دوره 72 ساعته که با حضور کارشناسان واحد 
پیشــگیری اداره آتش نشــانی و خدمات ایمنی کیش برگزار شد مهندس حسام 
 Adobe Connect  طاووسی مدرس دوره  به صورت مجازی و از طریق نرم افزار

مباحث مختلفی را تدریس کرد.  
 در ایــن دوره بازآمــوزی مطالبی در خصوص تجهیزات و اجزاء سیســتم 
اسپرینکلر،طبقه بندی مکانها با توجه به خطر، جانمایی و فاصله بین اسپرینکلرها 
، فاصله اســپرینکلرها از موانع،ترکیب و پیکربندی شــبکه لوله کشــی، مفاهیم 

هیدرولیک و تئوری محاسبات هیدرولیکی و حل مسئله نمونه مطرح شد.
مــرور ضوابط اطفاء جزیره کیش بخش دیگری از این دوره آموزشــی بود 
کــه به مواردی از جمله: طبقه بندی ســاختمانها، الزامات نصب اســپرینکلر در 
ســاختمانها، ضوابط طراحی و نصب سیستمهای اسپرینکلر، ضوابط طراحی و 

نصب سیستمهای استندپایپ و محاسبه حجم مخازن پرداخته شد.
بررســی معماری پروژه ها، موضوعات نقشــه کشی، جانمایی تجهیزات و  
محاسبات و سایزینگ از دیگر مباحث این دوره  آموزشی بود این دوره آموزشی 

که با رعایت کامل ضوابط بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی برگزار شد.

باید از هیات مدیره متخصص در
 مناطق آزاد استفاده شود

اقتصــاد کیش -  مشــاور رییس 
جمهــور و دبیر شــورای عالی مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی با اشــاره به این که 
هیــات مدیره مناطق آزاد بایــد از افراد 
متخصص تشکیل شــود، تاکید کرد: با 
هیچ مدیرعاملی تعارف نداریم و از این 
پس عملکرد مدیران عامل به دو شــکل 

ارزیابی می شود. 
حمیدرضــا مومنی در نشســت با 
فعالان اقتصادی منطقه آزاد اروند گفت: 
اگــر کارکرد مدیــران در مناطق آزاد بر 

اساس ارزیابی ها خوب باشد، ضمن تقدیر از آن مدیر به رفع نقاط ضعف احتمالی 
نیز کمک می کنیم، اما در غیر این صورت از ادامه همکاری با مدیران عامل مناطق 

آزاد معذوریم و هیچ تعارفی نیز با هیچ مدیری نداریم.
مومنی افزود: در ســاختار مناطق آزاد از این به بعد دو یا سه موضوع کلیدی 
را بــه صورت جدی پیگیری می کنیم. در وهله اول هر مدیرعاملی را که انتخاب 
می کنیم، هیئت مدیره اش باید کامل کننده وظایفی باشد که بر عهده دارد. به این 
شکل که، یک نفر متخصص فناوری اطلاعات، یک نفر تامین کننده مالی، یک نفر 
در حوزه سرمایه گذاری و یک نفر نیز بخش غالب فعالیت آن منطقه را مدیریت 

کند، تا بتوانیم مشکلات پیش رو را حل کنیم.
مومنی با اشاره به موضوع نظام ارزیابی عملکرد مدیران مناطق آزاد تصریح 
کرد: عملکرد مدیران از این پس توسط دو بخش ارزیابی می شوند، یکی دبیرخانه 
و معاونــان آن و دیگــری فعالان اقتصادی که ملاک ماندگاری یا رفتن مدیرعامل 
مربوطه در یک منطقه می شــود و در این باره با هیچ شــخصی تعارف نداریم.وی 
خاطرنشان کرد: این که فعالان اقتصادی و سرمایه گذاران در یک طرف قرار گیرند 
و ما نیز در سوی دیگر و صدای یکدیگر را نشنویم، کارها پیش نمی رود و باید این 
چالش تعیین تکلیف شود. امروز هر مدیری در قبال مسئولیتی که بر عهده می گیرد، 
باید پاســخگو باشد و در همین راستا ضرورت دارد تا به صورت ماهانه با فعالان 

اقتصادی مناطق خود جلساتی برگزار کنید.
مشاور رئیس جمهوری ادامه داد: فعالان اقتصادی این حق را دارند که عملکرد ما 
را ارزیابی کنند و لذا اگر ما به انجام درست کارهایمان باور داریم، نباید از این ارزیابی 
ها واهمه ای داشته باشیم. اگر کارکرد مدیران در مناطق آزاد بر اساس این ارزیابی ها 
خوب باشد، ضمن تقدیر از آنان به رفع نقاط ضعف احتمالی نیز کمک می کنیم، اما در 
غیر این صورت از ادامه همکاری با مدیران عامل معذوریم.او افزود: پس از نشست 
دوم که در منطقه آزاد اروند با فعالان اقتصادی برگزار شد، 128 مشکل که مرتبط با 
دستگاه های اجرایی بود را احصا و از طریق دستگاه های مربوطه پیگیری کردیم و 
این پیگیری ها سبب شد تا در این نشست تنها 4 مشکل که سه مورد آن جدید بود، 

بیشتر مطرح نشود.
مومنی با اشاره به مقوله لغو مالیات بر ارزش افزوده از مناطق آزاد گفت: اگر 
چه مکلف به صبوری برای اتمام مهلت قانونی شش ماهه این موضوع هستیم، 
اما در حال فراهم ســازی مقدمات ارائه لایحه ای در این زمینه به دولت هستیم 
و در این رابطه هماهنگی های لازم با مجلس و کمیســیون اقتصادی نیز انجام و 
همگی از آن مطلع هستند. پس از مهلت یاد شده به طور جدی موضوع پیگیری 
می شــود.وی با بیان ســایر چالش های موجود در مناطق آزاد اظهار کرد: قاعده 
دو الف و موضوع ترانزیت و صادرات مجدد، تا اوایل هفته آینده در جلسه ای 
پیگیری می شود. فعالان اقتصادی باید نسبت به مسائل و مشکلات مناطق آزاد 
حســاس باشند. آن 128 مشکلی را که در جلســه قبل اعلام شد و مربوط به 8 
دستگاه اجرایی بود را در نشست های جداگانه با وزرای مربوط مطرح و صورت 
جلسه کردیم و به اتمام رسید و ابلاغ نیز شد لذا از شما می خواهیم تا در پیگیری 

مشکلاتتان کوتاه نیایید و به طور جدی آن ها را دنبال کنید.

ارتقاء مهارت ها و توانمندی تخصصی 
کارشناسان پیشگیری آتش نشانی کیش 

دبیر شورای عالی مناطق آزاد:

 100میلیون دلارسهمیه ارزی برای 
پیله وران هرمزگان اختصاص می یابد

اقتصاد کیش -  رییس ســازمان صنعت، معدن وتجــارت هرمزگان گفت: 
باپیگیری این ســازمان امسال 1۰۰میلیون دلار ســهمیه ارزی برای پیله وران استان 

اختصاص می یابد.
خلیل قاسمی افزود: این اقدام با هدف رونق این حرفه و صادرات و واردات توسط 
پیله وران استان در نظر گرفته شده که امیدواریم این سهمیه هرچه زودتر اختصاص یابد 

و قشر زحمت کش پیله ور از ادامه فعالیت نا امید نشوند.
وی، پیگیری موضوع فعال ســازی بندر شــیلاتی گوکسر جاسک به بندر چند 
منظوره جهت انجام فعالیت تجاری، پیگیری راه اندازی بازارچه ملوانی در مناطق گچین 
،هرمز و بندرعباس، موضوع اجرای دســتورالعمل ورود قاچاق کالا و ارز استان برای 
سفر شناورهای سنتی زیر۵۰۰ تن و برگزاری میز کشوری میگو از دیگربرنامه های مهم 
حوزه صنعتی و تجاری سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان درسالجاری است.

درســال گذشته نیز 2۰ میلیون دلار سهمیه ارزی واردات پیله وران این استان از 
ســوی وزارت صمت به گمرکات ابلاغ شدکه به گفته معاون سازمان صنعت، معدن 
وتجارت هرمزگان باتوجه به ســهمیه درنظر گرفته شده، باید به گونه ای برنامه ریزی 
شود تا ضمن حفظ سهمیه موجود بتوانیم سهمیه بیشتری را برای پیله وران استان در 

سال های آینده جذب کنیم.
 طبــق مــاده 2۰ قانون مقررات صــادرات و واردات، دارندگان کارت پیله وری 
می توانند نســبت به صادرات کالاهایی که صادرات آن ها مجاز بوده، به کشــورهای 

همسایه صادر و در قبال آن کالاهای مجاز و مورد نیاز را وارد کشور کنند.
محمد عباسی اظهارداشت: با برنامه ریزی های صورت گرفته در ازای صادرات 
کالا از مبادی مرزی واردات کالاهای اساســی و مورد نیاز اســتان تامین می شــود و 
واردات کالاهای اساســی و مورد نیاز کشــور از اهمیت بالایی برخوردار اســت و 
باتوجه به ظرفیت های مرزی موجود، استان هرمزگان در محقق شدن این مهم نقش 

بسزایی ایفا می کند.

دوگانگی حاکمیتی علت اجرا نشدن 
قوانین مناطق آزاد است 

سرپرست سازمان منطقه آزاد اروند:

اقتصاد کیش -  سرپرســت سازمان 
منطقه آزاد اروند گفت: دوگانگی حاکمیتی 
و اعمال نشدن ماده 6۵ احکام دائم باعث 
نقض و اجرا نشدن قوانین مناطق آزاد در 

منطقه آزاد اروند شده است. 
حسین گروســی گفت :  طبق ماده 
6۵ احکام دائم مناطق آزاد ،کلیه اختیارات، 
وظایــف و هر مســئولیتی کــه نیازمند 
تصمیم گیری صریح و ســریع است، به 
جز دستگاه های نظامی، انتظامی و امنیتی 
و همچنین ارگان های زیر نظر مقام معظم 

رهبری ، باید در حیطه اختیار مدیران عامل مناطق آزاد باشد.
گروسی همچنین گفت: در طول سال های گذشته در منطقه آزاد اروند به مراکز 
توجه شده و سعی در توسعه  آنها شده اما به مناطق پیرامونی توجه نشده است که این 

موضوع باعث مهاجرت هو رشد منفی جمعیت در این منطقه شده است.
وی افزود:منطقه آزاد اروند بنا به درخواســت گمرک برای انتقال نیروهای 
خود به مبادی ورودی و خروجی منطقه، به مدت 2 ســال تجهیزات و حقوق 
13۰ نیروس مســتقر در گیت های ورودی این منطقه آزاد  را تقبل کرده اســت 
و این موضوع مدت پنج ســال اســت همچنان ادامه دارد اما هنوز گمرک در این 

مبادی مستقر نشده است.
سرپرست سازمان منطقه آزاد اروند اظهار کرد:با توجه به عدم تمکین گمرک 
مبنی بر استقرار در گیت های ورودی، این پرسش پیش می آید که اگر قرار نبود آنها 
در این مبادی مستقر شوند، چرا 13۰ نیرو را به ما تحمیل کردند در حالی که سالانه 

2۰۰ میلیارد ریال بابت این موضوع هزینه می شود.
گروســی افزود:انتظار ما از دولت جدید و به خصوص از وزیر اقتصاد این 
است که در خصوص استقرار گمرک در گیت های ورودی منطقه آزاد اروند سریع 

و صریح تصمیم گیری کند و قانون اجرا شود.
وی اظهار داشت:طبق قانون، مناطق آزاد خارج از قلمرو گمرکی هستند و در 
این مناطق خرید و فروش کالا بدون عوارض گمرکی انجام می شود و از آنجا که 
منطقه آزاد اروند دارای چهار حمل و نقل ترکیبی است لذا اجرای این قانون باعث 

رونق اقتصادی شهرهای آبادان و خرمشهر خواهد شد.

چکه می کند!
  چکه آب از سقف در  نقاط مختلف تالار شهر کیش توجه بسیاری از کسانی 
را که برای تزریق واکســن مراجعه می کنند را به خود جلب کرده اســت .  جدا از 
زحمتی که برای مراجعین دارد ممکن اســت به صندلی های نو و تازه نصب شده 
تالار هم آســیب برساند.لازم است مسولان نسبت به رفع  این مشکل اقدام فوری 
داشــته باشــند. دیدن چنین مناظری آن هم در یک  مکان عمومی چون تالار شهر 

کیش زیبنده نیست!

نقد روز ...

تاکید بر رعایت استانداردها و مقررات  ملی 
ساختمان در پروژه های کیش 

اقتصاد کیش -  مدیر عامل شرکت عمران ، آب 
و خدمات کیش  در بازدید از مجتمع بزرگ مسکونی  
بســاک کرانه بر اهتمام جدی شرکت عمران؛ آب و 
خدمات برای تســریع فرایندها و نظارت حداکثری 
بر رعایت ضوابط و استانداردهای ساخت و سازها 

تاکید کرد. 
به گزارش اقتصاد کیش ، عبدالنبی شرفی رییس 
هیات مدیره و مدیر عامل  شــرکت عمران  ، آب و 
خدمــات کیش به همراه دیگر اعضای هیات مدیره 
و چنــد تن از معاونان  و مدیران شــرکت در بازدید 
از این  مجتمع مســکونی در نشست هایی جداگانه 
با سرمایه گذاران و مجریان طرح و همچنین ساکنان 
و مالکان واحدهای  مســکونی این مجموعه دیدار 

وگفتگو کردند.
این بازدید در پی درخواست شماری از ساکنان 
مجتمع از مدیرعامل شــرکت عمران، آب و خدمات 
برای طرح مشکل طولانی شدن روند تکمیل  مجموعه 
مسکونی و صدور پایان کار آن  برنامه ریزی شده بود.

بر اساس این گزارش عبدالنبی شرفی در گفتگو با 
سرمایه گذار مجموعه ضمن کسب اطلاعات از روند 
پیشرفت فیزیکی و مالی مجتمع در خصوص حمایت 
شــرکت عمران، آب و خدمات از فعالان اقتصادی و 
سرمایه گذاران گفت: از آنجا که دغدغه شمار زیادی 
از ساکنان اتمام عملیات ساخت و ساز و صدور سند 

است شرکت عمران، آب و خدمات برای تحقق این امر 
با سرعت بخشیدن به فرایندهای اداری و یا صدور پایان 
کار برای فازهای مختلف مجتمع که زمینه ساز تامین 
سریع تر منابع مالی جهت ادامه کار می شود با سرمایه 

گذاران مجموعه همکاری کند.
تخصیص راه های جدید دسترسی به مجتمع با 
هدف کاهش بار ترافیکی در ورودی مجموعه و معابر 
اطراف ، و اجرای جدول پیاده رو سازی، الزام مجریان 
طرح به افزایش نیروی کار با هدف تســریع ساخت 
و ســاز و تکمیل مجموعه و رعایت کامل ضوابط و 

استانداردهای ساخت و ساز از دیگر موارد مطرح شده 
در این نشست بود.

پس از این جلسه و بازدید از بخش های مختلف 
مجموعــه از جمله محوطه ، پارکینگ و تاسیســات 
مجتمع ، جلســه ای با حضور شــماری از ساکنان و 
اعضای هیات مدیره مجتمع برگزار شد و درخواست 
های مالکان در خصوص مشــکلات این مجموعه 
بزرگ مســکونی مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

در این جلسه نیز رییس هیات مدیره شرکت عمران، 
آب و خدمات اظهار داشت : شرکت در هنگام صدور 
پایان کار، جهت افزایش رضایتمندی ساکنان و حفظ 
حقوق آنان نظارت دقیق و گسترده ای را جهت رعایت 
اســتانداردها و مقررات ملی ساختمان اعمال خواهد 
کرد.شرفی اظهار داشت  مشاور طرح مسئولیت نظارت 
بر کیفیت عملیات ســاخت را بر عهده دارد ،  ما نیز با 
نظارت گسترده و دقیق در صورت بروز اشکالات و یا 
کم و کاستی با مشاور مذاکره خواهیم کرد تا در هنگام 
صدور پایان کار ضوابط و مقررات استانداردها رعایت 
شود .مدیر عامل شرکت عمران آب و خدمات ضمن 
تاکید بر اینکه بخش های مختلف شرکت از جمله شهر 
سازی و آتش نشانی آمادگی دارند  تا در حوزه نظارت 
بر ضوابط ساخت، تاسیسات  و سیستم های اطفاء و 
اعــلام حریق با هیات مدیره مجموعه همکاری کنند 
گفت: ما نیز با بازدید های دوره ای از مجموعه سعی 
خواهیم کرد تا روند تکمیل این مجتمع تسریع شود. 

مدیر عامل شرکت عمران ، آب و خدمات کیش عنوان کرد:

 رییس سازمان صنعت، معدن وتجارت هرمزگان؛

همراهی قابل قبول  کیشوندان  در رعایت 
دستورالعمل هاي بهداشتي برای مقابله با کرونا 

اقتصاد کیش -  ســخنگوی شورای سلامت 
کیش با اشــاره به همراهی قابل قبول مردم در رعایت 
دســتورالعمل های بهداشتی، گفت: کادر بهداشت و 
درمان برای مقابله با همه گیری ویروس کرونا در کیش 

سنگ تمام گذاشتند.
بــه گزارش اقتصاد کیــش ، دکتر رضانیا با ابراز 
خوشحالی از خالی شــدن بیمارستان کیش از بیمار 
بســتری کرونایــی از تلاش های بی وقفــه و بدون 
چشمداشت پرسنل بخش های بهداشتی درمانی تقدیر 
کرد و افزود: از حمایت های مدیر عامل سازمان منطقه 
آزاد کیش، اعضای شــورای سلامت و ستاد مقابله با 
کرونا، شورای تامین، پرسنل بیمارستان و مرکز توسعه 
ســلامت، جوامع صنفی، هلال احمر، بسیج، نیروی 
انتظامی، رسانه ها و صداوسیما، فعالان فضای مجازی، 
شرکت های تابعه سازمان و مردم جزیره کیش و سایر 
ارگان هایــی که هرکدام به نوبه خــود کمک کردند 

قدردانی شود.
وي از رعایت و همراهی صنوف مختلف تقدیر 

کرد و گفت: اصناف همکاری بســیار خوب و فراتر 
از انتظاری را با شــورای سلامت داشتند و با توجه به 
اینکه این همه گیری باعث ســختی و تعطیلی کسب 
و کارشــان شــد، مراعات کردند.سخنگوي شوراي 
سلامت کیش گفت: هر وقت محدودیت ایجاد کردیم، 
آن هــا محدودیت را پذیرفتند و ما را همراهی کردند.

دکتر رضانیا با اشاره به همراهی و همکاری خوب مردم 
در رعایت دستورالعمل هاي بهداشتی، گفت: ساکنان 
کیش توانســتند با رعایت نکات بهداشــتی و انجام 
دستورالعمل هاي بهداشتی کمک زیادي در پیشگیری 
و مقابله با کرونا انجام دهند و این مردم شایسته تشکر 
و قدردانی هســتند.وی افزود: هماهنگی و هم افزایی 
دستگاه های اجرایی و اقدامات بین بخشی درکیش، در 
مدیریت و مقابله با بیماری کرونا، بسیار تسهیل کننده 
و قابل تقدیر است، ولی برای رهایی از این بیماری و 
برگشت جامعه به روز های آرام، به قطع زنجیره انتقال 
شیوع ویروس کرونا نیاز داریم و اجرای دستورالعمل 
هاي بهداشــتی خصوصا استفاده صحیح از ماسک و 

فاصله گذاری اجتماعی بستر مناسبی را برای تحقق 
این مهم فراهم می کند.

وی افزود: همه مردم و مسئولین همکاری های 
خــود را در رعایــت حداکثری دســتورالعمل هاي 
بهداشــتی حداقل به میزان 8۰ درصد تا رســیدن به 
وضعیت مهار کامل بیماری کرونا ادامه دهند و انشالله 
با اتمام کار بزرگ واکسیناســیون ســلامتی و رونق 

گردشگری دوباره به جزیره کیش برگردد.
دکتر رضانیا افزود: دقت کنیم با عادی انگاری و 
عدم رعایت شیوه نامه های بهداشتی، هر لحظه امکان 
بروز پیک جدید و شــیوع بیماری وجود دارد و لازم 
است هر فرد ساکن کیش با رعایت دقیق شیوه نامه ها، 
خود برای رعایت دســتورالعمل هاي بهداشــتی در 

راستای پیشگیری از کرونا نظارت کند.
وی به بازماندگان و خانواده های متوفیان کرونا 
تســلیت گفت و از خداوند متعال رحمت و مغفرت 
برای درگذشتگان و صبر و شکیبایی بازماندگان آنان 

خواستار شد.

سخنگوی شورای سلامت کیش عنوان کرد؛

صفر خوب
اقتصاد کیش -  ســخنگوی شورای سلامت کیش گفت: با ترخیص بیماران بستری 
در بخش مبتلایان به کرونا، بیمارستان این جزره خالی از بیمار کرونایی شد و آمار به صفر 

رسید .
محمدرضا رضانیا اظهار داشت: به لطف خدا و تلاش مداوم کادر درمان پس از حدود 

یک سال بیمارستان کیش روز بدون بیمار کرونایی را سپری کرد.
وی افزود: به کادر بهداشت و درمان در مرکز توسعه سلامت و بیمارستان کیش به دلیل 
تلاش بی وقفه در 2 ماه گذشته برای مقابله با پیک مهیب پنجم ویروس کرونا خسته نباشید 
می گویم.رضانیا گفت: کادر بهداشت و درمان مرکز توسعه سلامت و بیمارستان لحظه ای 

کوتاهی نکردند و جانانه در حفظ سلامت ساکنان کیش با ویروس کرونا مبارزه کردند.
وی اضافه کرد: انتظار می رود کیشوندان و مسافران در روزهای آتی با تداوم رعایت 

پروکل های بهداشتی این وضعیت را تداوم ببخشند.
از ابتدای شیوع پاندمی کرونا تا ساعت 24 پنجشنبه 18شهریور در این جزیره حدود 
هشــت هزار و ۵۰ بیمار مبتلا به ویروس کرونا )کووید 1۹ و نوع جهش یافته انگلیســی( 

شناسایی شده است.


